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Boris Rožič 
 

1. Javno razsvetljavo je Občina Brda oddala na podlagi koncesijske pogodbe v 
upravljanje družbi Petrol d.d. Ljubljana. Vsako leto bo koncesionar podal 
predlog investicij v katerem bodo vključene tudi smiselne pobude oziroma 
predlogi občinskih svetnikov, predsednikov vaških in krajevne skupnosti, 
uprave ter občanov. Ta predlog se bo uskladil z razpoložljivimi proračunskimi 
sredstvi namenjenimi za investicije v javno razsvetljavo in potrdil na Občinskem 
svetu Občine Brda.  
 

2. Ugotovitev, da so nekatere avtobusne postaje slabše oziroma neprimerno 
urejene je točna. V proračunu za leto 2014 pa na žalost nismo uspeli zagotoviti 
sredstva za ureditev le-teh. Pobudo oziroma ugotovitev, ki je na mestu bomo 
poskušali realizirati v naslednjih letih.  
 

3. Pobudo oziroma ugotovitev o potrebi javnega WC-ja bomo predali v 
strokovno obdelavo in presojo pripravljavcem Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za naselje Dobrovo. 
  

Boris Šfiligoj 
 

1. Pobuda o javni tehtnici je bila z vaše strani podana že leta 2009 s poudarkom, 
da bi se ta projekt izvedel pod okriljem Vinske kleti Goriška Brda z.o.o. 
Dobrovo. Z takratnim odgovorom Vinske kleti Goriška Brda z.o.o. se v občinski 
upravi strinjamo tudi danes in to je, da javna tehtnica predstavlja kar zajeten 
strošek ne samo nakupa ampak tudi vsakoletnega certificiranja. Posledično 
temu bi bilo najprej za prikazati in dokazati ta interes in pripravljenost po 
plačevanju te storitve, saj mora imeti morebitna poslovna odločitev o 
vzpostavitvi javne tehtnice svojo ekonomsko upravičenost. Da mora imeti 
vsaka poslovna odločitve svojo ekonomsko upravičenost pa velja tako kot za 
družbe tudi za lokalne skupnosti. 
Sicer pa pobudi v občinski upravi ne nasprotujemo oziroma še več, jo 
podpiramo, ampak kot podjetniško priložnost, ki jo mora nekdo začutiti in 
speljati. Občina Brda pa bo izvedbo takšnega projekta lahko podprla v okviru 
javnega razpisa za spodbujanje začetnih investicij in investicij v razširjanje 
dejavnosti in razvoj ter razpisa Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
 



2. Izpostavljen problem poti v Biljani na parcelni številki 2311 k.o. Biljana je bil 
obravnavan na tedenskem operativnem sestanku na projektu ISO-RE in so bile 
tudi že z vsemi zainteresiranimi usklajene rešitve le-tega.  
 

3. Občina Brda skrbi za preprečevanje listnatega zavrtača na turških kostanjih z 
ustreznim škropljenjem proti temu škodljivcu in to tistih kostanjev, ki so na javnih 
površinah in popise katerih so pripravili predsedniki vaških in krajevne skupnosti.  
Skrb za kostanjevo šiškarico, ki se pojavlja na kostanjih in ki je resen problem pa 
ni v pristojnosti Občine Brda ampak Ministrstva za kmetijstvo in okolje. Na tem 
zajedalcu se ministrstvo aktivno ukvarja kar izhaja tudi iz zgibanke izdane s 
strani ZGZS- Zavod Nova Gorica, Fitosanitarne uprave RS in Ministrstva za 
kmetijstvo in okolje. Zgibanka je na razpolago pri vseh kmetijsko svetovalnih 
službah. 
 

4. Morebitna uporaba podzemne cisterne v Biljani za zbiranje vode ne more biti 
predmet rešitve projekta ISO-RE. Projekta, ki je bil pred dokončno potrditvijo 
tudi predstavljen vaščanom vasi Biljana, to je v času, ko se je na projektu še 
dalo narediti kakšne popravke, izboljšave. Takrat takšna pobuda oziroma 
predlog ni bil podan in posledično temu ta ideja v projekt ni vključena. Danes 
pa glede na to, da je projekt ISO-RE čezmejni projekt sofinanciran s strani 
Evropske unije, ni možno izvajati bilo kakšnih sprememb projekta. Tako, da je 
to lahko ideja o realizaciji katere bomo morali iskati tako tehnično kot 
finančno rešitev v okviru nekega drugega projekta. 
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